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Dagsorden: 

 

1. Evaluering af arrangement med Vestforbrænding 
2. Evaluering af sommerfesten 

3. Fartbegrænsning på Stokkemarkevej 

4. Opsætning af blind vej skilt 
5. Diverse 

 

 

Ad pkt. 1 – Evaluering af arrangement med Vestforbrænding 

 
Arrangementet vedrørende fjernvarme med besøg fra Vestforbrænding var en succes. Det var dejligt 

at de ville stille op på lørdagen for sommerfesten, så vi kunne udnytte det lejede telt. Der var godt 

fremmøde og god spørgelyst. Hvis der skulle være nogle ubesvarede spørgsmål, kan man finde 
yderligere information om fjernvarme på Vestforbrændings hjemmeside www.vestfor.dk eller ved at 

kontakte deres kundeservice. Se også separat udsendt skrivelse med referat fra dagen. Der er 
generelt så stor tilslutning til fjernvarme i Herlev, at det med sikkerhed bliver rullet ud. Så hvis man 

ikke allerede har tilmeldt sig, kan man sagtens nå det endnu. 

 
Inden den omtalte individuelle arealgennemgang, vil det være en fordel, at man har orienteret sig om 

placeringen af nedgravede rør og ledninger samt en evt. olietank. Som hovedregel er det grundejeren 
selv, der har ansvar for lokalisering af disse på egen matrikel. Bestyrelsen vil undersøge, hvad man 

kan finde af informationer i diverse registre, samt om kommunen måske kan være til hjælp. Hvis 
nogen i grundejerforeningen skulle ligge inde med tegninger eller anden information som kan hjælpe, 

modtager vi det meget gerne. 

 
 

Ad pkt. 2 – Evaluering af sommerfesten 

 

Sommerfesten var ligeledes en succes, og det gode vejr var også med os i år. Der var stor tilslutning 
med 29 voksne og 13 børn, og der var som sædvanligt god mad og god stemning. Det er dejligt, at så 

mange havde lyst til at deltage, og at vi også kunne byde velkommen til nye ejere. Udgifterne til 
sommerfesten blev holdt indenfor det afsatte budget. 

 

 

Ad pkt. 3 – Fartbegrænsning på Stokkemarkevej 
 

Efter en lang og vedholdende dialog med Herlev Kommune, er der nu blevet indsendt en ansøgning 

om fartbegrænsning på 30 km/t på Stokkemarkevej. Når der er kommet svar, vil det blive undersøgt, 
hvilke muligheder der er for at etablere skiltning. 

 
 

Ad pkt. 4 – Opsætning af blind vej skilt 

 

Kommunen er også vendt tilbage vedr. spørgsmålet om at opsætte et blind vej skilt ved indkørslen til 
Stokkemarkevej. Det er tilladt at sætte et skilt op, og der bliver nu arbejdet videre mht. udformning 

og placering af et skilt. 

 
 

 
 

http://www.vestfor.dk/


 
 

 
 

 

Side 2 

 

Ad pkt. 5 – Diverse 

 

a) Der er tidligere blevet spurgt til, om aftalen vedr. vintervedligeholdelse på Stokkemarkevej 
kunne laves om til en fastprisaftale for hele sæsonen i stedet for betaling pr. udkørsel, som 

det er nu. Det nuværende firma, der varetager opgaven, kan ikke tilbyde en sådan ordning, 
og bestyrelsen har heller ikke kunnet finde andre firmaer, der tilbyder en fast pris. Det er 

desuden bestyrelsens vurdering, at den aftale vi allerede har er den billigste løsning, og der vil 

derfor ikke blive ændret på den. 
 

b) Fortovet ved indkørslen til Stokkemarkevej langs med Havlykkevej 27 er efterhånden groet 
pænt til med græs. Der vil blive bestilt gødning af arealet til foråret. 

 

c) Elektroderne i hjertestarteren er blevet skiftet den 28. juni, og de vil efter forskrifterne blive 
udskiftet igen om to år. 

 
d) Grundejerforeningens økonomi holder sig indenfor det planlagte budget. 

 
e) Dato for juletræstænding er sat til den 24. november. Der bliver sendt yderligere information 

og tilmelding ud, når vi nærmer os dagen. 

 
 

 
Mødet blev afviklet hos Christian 
Referent – Mads 
 
Dato for næste bestyrelsesmøde er aftalt til 16/1-2025 kl. 19:30 hos Mads S11 
 


